



HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
CANADA

House of Commons Debates

VOLUME 146

NUMBER 171

1st SESSION

41st PARLIAMENT

**OFFICIAL REPORT (HANSARD)**

**Monday, October 29, 2012**

**Speaker: The Honourable Andrew Scheer**

**M-355** — April 25, 2012 — Mr. Atamanenko (British Columbia Southern Interior) — That, in the opinion of the House, the government should convene a panel of expert witnesses and hold public hearings, to review the need to update Safety Code 6, based on recent scientific evidence that existing requirements do not adequately protect the safety and health of Canadians, particularly those individuals who are electro-sensitive, in light of increasing exposure to non-ionizing microwave radiation, such as Smart Meters.

**M-355** — 25 avril 2012 — M. Atamanenko (Colombie-Britannique-Southern Interior) — Que, de l'opinion de la Chambre, le gouvernement devrait convier un groupe de témoins experts et tenir des audiences publiques afin d'examiner s'il faut mettre à jour le Code de sécurité 6 en fonction des récentes conclusions scientifiques montrant que les exigences en place ne protègent pas adéquatement la sécurité et la santé des Canadiens, plus particulièrement les personnes sensibles aux ondes électromagnétiques, en raison de l'augmentation des sources d'exposition au rayonnement non ionisant à haute fréquence, comme les compteurs intelligents.